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SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 
 
Datum 22 januari 2015 
  
Namens fractie PvdA 
  
Indiener Bert Holman 
  
Vraag In de afgelopen uitzending van Radar was de huisartsenpraktijk van 

Reuver nadrukkelijk in beeld met betrekking tot het niet tekenen van het 
zorgcontract met VGZ. Onze huisartsen voelen zich door de 
zorgverzekeraar gechanteerd, en er dreigt nu onder andere duurdere 
zorg voor onze burgers. De uitzending is terug te zien via uitzending 
gemist. 
 
Is het college cq. onze gemeenteraad bereid de huisartsen een hart 
onder de riem te steken middels een brief aan VGZ waarin opgeroepen 
wordt de straf van het niet vergoeden van de bijzondere handelingen aan 
onze huisartsen met onmiddellijke ingang te stoppen, en onmiddellijk in 
dialoog te treden met onze huisartsen? 
 

  
Antwoord Ook het college heeft kennis genomen van de betreffende uitzending van 

Radar. Gelet op de goede samenwerkingsrelatie tussen gemeente 
Beesel en huisartsen binnen ProVita, was het college op de hoogte van 
deze problematiek. Om die reden hebben we ook binnen regio gepolst of 
er draagvlak was bij de andere gemeenten om eventueel gezamenlijk een 
oproep aan VGZ te sturen om in dialoog te gaan met de huisartsen. Deze 
oproep kon niet op draagvlak rekenen binnen de regio. Belangrijkste 
argument hierbij werd gevormd door het feit dat gemeenten hier niet over 
gaan.  
  
Ook de burgerbelangengroep die aan ProVita verbonden is, heeft zich 
gebogen over dit vraagstuk. En is tot de conclusie gekomen dat er primair 
een oproep aan VGZ gedaan moet worden om in dialoog te treden, maar 
inhoudelijk deze onderhandelingen vooral tussen huisartsen en 
zorgverzekeraar gevoerd moeten worden.  
  
Zoals u weet heeft de gemeente Beesel in een recent verleden ten 
aanzien van de verdeling en invulling van de uren wijkverpleging al sterk 
geageerd tegen het VGZ. Het is dus de vraag of het strategisch slim is 
om als individuele gemeente ons te mengen in de inhoudelijke discussie 
tussen huisartsen en zorgverzekeraar. 

  
Onze positie is ook in alle openheid met de huisartsen besproken en hier 
is vanuit de huisartsen ook begrip voor. Ten aanzien van het proces is 
inmiddels duidelijk geworden dat huisartsen en VGZ op korte termijn met 
elkaar om tafel gaan in een poging de impasse te doorbreken. De 
afspraak is gemaakt dat huisartsen de gemeente informeert over de 
uitkomst. 
  
Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben over de 
ondernomen stappen ten aanzien van uw maatschappelijke zorgen en de 
afweging die we gemaakt hebben binnen onze rol en bevoegdheden. 

  
Portefeuillehouder* Bram Jacobs 
  
Afhandeling* 2 februari 2015 
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